

**No. 4739. Multilateral**

CONVENTION ON THE RECOGNITION AND ENFORCEMENT OF FOREIGN ARBITRAL AWARDS. NEW YORK, 10 JUNE 1958 [*United Nations, Treaty Series, vol. 330, I-4739.*]

PARTIAL WITHDRAWAL OF DECLARATION MADE UPON ACCESSION\*

**Bahrain**

*Notification deposited with the Secretary-General of the United Nations: 8 July 2021*

*Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 8 July 2021*

\*No UNTS volume number has yet been determined for this record.

**N° 4739. Multilatéral**

CONVENTION POUR LA RECONNAISSANCE ET L'EXÉCUTION DES SENTENCES ARBITRALES ÉTRANGÈRES. NEW YORK, 10 JUIN 1958 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 330, I-4739.*]

RETRAIT PARTIEL DE DÉCLARATION FORMULÉE LORS DE L'ADHÉSION\*

**Bahreïn**

*Dépôt de la notification auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 8 juillet 2021*

*Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : d'office, 8 juillet 2021*

\*Le numéro de volume RTNU n'a pas encore été établi pour ce dossier.

[ ENGLISH TEXT – TEXTE ANGLAIS ]

“The accession by the State of Bahrain to the Convention on the Recognition and Enforcement of Foreign Arbitral Awards, 1958 shall in no way constitute recognition of Israel or be a cause for the establishment of any relations of any kind therewith.”

[ TRANSLATION – TRADUCTION ]

L'adhésion de l'État de Bahreïn à la Convention pour la reconnaissance et l'exécution des sentences arbitrales étrangères de 1958 ne signifie en aucune manière que l'État de Bahreïn reconnaît Israël ou qu'il engage avec lui des relations quelles qu'elles soient.